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Zápis $ffi#ffi$ruer
z9.veÍejného zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Veso

konaného dne |2.6.2008 v 18.00 hod. v budově dvorního traktu
Uřadu městyse, nám. Republiky 107

Přítomni: Ing. Jana Krutáková
Ing. Drahomír Vája
Ing. Alexandr Vališ
Ing. Pavel Zugar
Ing. Igor Antal
Mgr. Hana Grossmannová
Mgr. Bohumila Peková
Bc. Tomáš Bábík
František Baldian
Božena Peterková
Jaroslav Kučera

Zapisovate|: Martina Janulíková

ověřovatelé: Ing. Alexandr Vališ
Ing. Igor Antal

Bod č. 1. programu_Zahájení' program 9. veřejného zasedání
zastupitelstva městyse

9. veřejné zasedáni zastupitelstva městyse zaháji| místostarosta městyse p. František Baldrian
a konstatova|, že zasedání bylo svoláno řádně a včas, způsobem v obci obvyklým a v souladu
se zákonem o obcích. Přítomno je 1 1 členů, 4 omluveni' zastupitelstvo je usnášení schopné.

Program 9. veřejného zasedání zastupitelstva městyse:

1. Zahájeni
2. Zpráva o činnosti rady městyse
3 . Zpráva o výsledku přezkoumání hospodařeni a závěrečný účet za rok 2007
4. Zprávy zva|nýchhromad spol. Hantály a.s. a VaK Hodonín a.s.
5. ZŤizeni s.r.o.
6. Převody majetku
7. Připomínky členů zastupitelstva městyse
8. Připomínky občanů
9. Závěr

Usnesení č.11912008
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo upravený program
jednríní 9. veřejného zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se



H:

Usnesení č.21912008
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele zápisu
p. ing. Alexandra Vališe.

11 pro 0 proti 0 zdrŽel se

Usnesení č,.3l912008
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele záplsu
p. ing. Igora Antala.

l1 pro 0 proti 0 zdržeI se

Usnesení č.41912008
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatele zápisu
p. Martinu Janulíkovou.

11 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č.51912008
Členové zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves vzali na vědomí zápis zminulého
veřejného zasedáni, konaného 27 .3 .2008.

Bod č. 2 _ Zpráva o činnosti rady městyse

Starostka městyse seznámila zastupitele a občany s činností rady za uplynulé období.

Územní plán
Uzemní plrán je v závětečné fází.3.7.2008 proběhne veřejné projednávání náwhu. Po uplynutí
15 _ denní lhůty by mohl byt tento návrh schválen.

Integrovaný dopravní systém JmK
okres Břeclav a Hodonín by měly do konce roku přejít pod tento integrovaný systém
dopravy. Všechny dotčené obce sepsaly připomínky a daly podnět radě JmK i zpracovatelům
systému. Připojil se i BoRS Břeclav a.s.. Se zavedenimtohoto systému by byl povinný roční
příspěvek, který by pro naši obec činil asi 120 000,- Kč pro příští rok. JmK nám sdělil, že se
našimi připomínkami bude zabývat.

Dotazy:
Kuěera: Sun Energy Power _ o jakou firmu se jedná?
Starostka: Jedná se o společnost' která se zabývá výstavbou slunečních elektrráren.
Kučera: Na obecním pozemku bylo pokáceno 8 stromů, které to jsou?
Dvořáček: Jedná se o 4 stromy na ul. U Sokolovny, 1 na ul. Kamenná, 1 strom U Jordánky
a 2 smrčky na ul. Na Rynku.
Kučera: Konání kulturní akce 15.11.2008 v sále sokolowy, o jakou akci se jedná?
Starostka:Je to koncert skupiny Punkčochy.
Kučera: Hřiště Na Rynku, bude tam odpadkový koš a neuvaŽuje se o oplocení hřiště?
Starostka :odpadkový koš tam bude v nejbližší době zabudován, rodiče nechtějí hŤiště oplotit.
Kučera: odkoupení nábytku zbytupo ing. Blažkovi _ kam se ten nábýek dal?
Starostka: Jedná se o nábytek' který byl zabudován v bytě - vestavné skříně.

H:

H:



' .,,, Kučera: Havarijní stav sprchy v bytě ul. Skolní č. 396 - o jaký bý se jedná?
Starostka: Jedná se o byt manž. Komínkových, kde zača|o protékat sprchové jádro.
Kučera: Byla projednávánapráce obecní policie' z jakého důvodu?
Starostka: Rada byla seznámena s činností obecní policie' byl přítomen stráŽník a byly mu
přiděleny některé další úkoly.
Kučera: PoŽadavky úprav baru Na sokolovně u p. Hřebačky, čeho se to týká a kdo to bude
platit?
Starostka: Týká se to vybudování přístřešku,zatimto nebylo povoleno, musím bý doložena
projektová dokumentace. V loňském roce si platil p. Hřebačka úpravy siím.

Bod č. 3 _ Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření a závérečný účet za
rok 2007

Předseda finančního výboru ing' Antal seznrímil zastupitele s výsledky přezkoumání
hospodďení. Konstatova|, že finanční výbor provedl kontrolu finančních prostředků, které
jsou přidělovány občanskému sdruŽení a neziskoqfm organizacim s tím, žekůdý rok si
vybere I otganizaci, kterou podrobí hloubkové kontrole. Letos to byl Slovácký kruŽek.
Výsledek kontroly byl dobý, prostředky jsou využívány účelně. Výsledek zprávy auditora
ing. Kadlice _ nebyly zjištěny chyby ani nedostatky. Materiály o |rnanění kontrole jsou
k nahlédnutí na úřadu městyse u p. Hřebačkové.

Usnesení č.61912008
Po projednání závěrečného účtu zauěetni období 2007 zasfqitelstvo Městyse Moravská
Nová Ves schválilo hospodďení Městyse Moravská Nová Ves za rok2007 atobez výhrad.

H: 9 pro 0 proti 2 zdrže| se
Mgr. Grossmannová
Kučera

Bod č. 4 _ Zprávy z valných hromad spol. Hantály a.s. a VaK Hodonín a.s.

Pan Kučera se zúčastnilvalné hromady VaK Hodonín a.s., sdělil zastupitelům' že výsledky
hospodařeníbudou zas|ány poštounauřadměstyse azprávě orozděleníziskunevěnoval
pozornost.
Pan Baldrian přednesl zprávu spol. Hantály a.s. kde naše obec v1astní25 akcií.Hospodařský
výsledek zaminulrý rok je 3 772 926,-Kč, , ztoho příděl do soc. fondu 411 360,- Kč a
nerozdělený zisk3 361 566,- Kč. Tento nerozdělený zisk bude použit narozvoj společnosti
a na možnost ztizeni pojizdné drtičky betonu.

Usnesení č.7l9l2008
Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávy zva|nýchhromad spol. Hantály a.s.
a VaK Hodonín a.s.

Bod č. 5 _ ZÍlzení s.r.o.

Starostka městyse informovala zastupitele a občany o zěrrĚru zřídit společnost s.r.o.
Společnost s.r.o. by byla ve I00% vlastnictví obce. V čele společnosti by měl stát vedoucí ,
ktery bude podléhat starostovi a radě. Rada bude schvalovat veškeré finanční pohyby
v organizaci nad rámec 20 000,- Kč. Jednatel společnosti bude starosta městyse a vedoucí



společnosti. Valnou hromadu tvoŤi ze zálkona rada městyse. Musí tam byt účetní a provozní
zaměstnanci- tj. pracovníci údržby ze|eně, pracovníci čistírny odpadních vod a správci
sportovních zaÍízení. Náplní činnosti této společnosti s.r.o. bude kromě zák|adních prací také
správa veškeých budov _ uřad městyse, sokolovny, knihovny, veřejných sportovišť, sběmého
dvora' MS a ZS.Dá|e služby pro občany _ vykonáviíní drobných prací, např. zemních,
nakládky odvozu suti' zeleně apod.
Kuěera: Správce sport. zatizení- o jaké zaŤizení se to jedná?
Starostka.Jedná se o veřejná sportoviště za měšťankou a o sokolovnu.
Kučera: Kďyž bude společnost v mínusu, kdo to uhradí?
Starostka: Doplatí to obec, jedná se o příspěvkovou organizaci obce.

Usnesení č. 8/9/2008
Zastupitelstvo Městyse MoravskáNová Ves schválilo ňizeni spoleěnosti Služby Moravská
Nová Ves s.r.o.

9 proH:

Bod č. 6 - Převody majetku

Ing. Vája - odkoupení obecniho pozemku
Rada městyse projednala a předloŽila zastupitelstvu k dalšímu projednríní žádost ing. Váji
o odkoupení obecního pozemku mezi jeho provozovnou a mezi bývalým ZZ|tr.Ing.Yája
seznámil zastupitele se svým zltměrem a upozornil na skutečnost, že vzhledem k tomu' Že je
zastupitel, podle $ 8 z. č. 15912006 oznamuje, že má na věci osobní zájem a že m'ůže mu
vzniknou osobní qýhoda.

Usnesení č,.91912008
Zastupitelstvo Městyse schválilo odprodej obecního pozemku p.č.2266,2267,2268,22p9,
2270,227| a2274l2 p. ing. Vájovi o celkové výměře asi 300m. ,zacenlJ 70,- Kč zaIm..

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Ing. Vája

Zádost o odkoupení obecního pozemku - J. Bolfí\ Lipová
Rada městyse nedoporučila ke schválení žádost p. J. Bolfika, kteý žáda| o odprodej obecního
pozemku p. ě.2I92l2 o v'ýměře 14 77I m v zadni části areálu pily. Rada městyse navrhuje
ponechat týo pozemky pro další rozvoj.

Usnesení č. |01912008
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo neodprodat pozemky
na p. č. 2I92l2 p. J. Bolfikovi.

H: 11 pro

2 protí
Mgr. Grossmannová
Kučera

0 zdrže| se

0 proti 0 zdrže| se



Bod č. 7 _ Připomínky členů zastupitelstva městyse

Ziskání dotací v r. 2008 _2013
Ztěchto moŽností byl sestaven ',zásobník.. investičních zríměru podle staw k 1.6.2008.
Některé věci jsou uŽ projednény _ např. sběmý dvůr (získánadotace). Na rekonstrukci ZŠ _
měšťanky je podána žádost a do konce měsíce června bychom měli být seznámeni
s qýsledkem tohoto dotaěního Ťizení.
Je zde 12 investičních záměru, které by mohly byt předmětem získání dotací, především
zEÚ.
Na druhou etapu sběmého dvora bychom mohli ziskat dotaci na vybudovánízžnemí a tech.
služeb _ dopsáno jako 13. bod zásobníku. Zásobník bude pruběžně aktualizován.

Usnesení č. t1l9l2008
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo předložený zásobník investiěních
záměri,kteý byl sepsiín k dnešnímu jedniíní, jedná se o 13 bodů.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Kučera

Výměna oken v MŠ
Zastupitelstvem JmK byla schválena dotace na výměnu oken v budově MŠ ve ýši
400 000,- Kč. Dotace podléhá schválení našeho zastupitelstva a je nutné ji vyčerpat do konce
letošního roku a vyúčtovat do konce ledna 2009. Ve školce ve fondu rezew je 350 000,- Kč'
které pokryjí částečně tuto výměnu oken. Zbývající část bude uhrazenazrozpočtu městyse
z fondu rezetv. Momentálně se zpracovávají nabídky na tuto ýměnu. Byly vybrany
3 firmy.Kritériem bude cena a taky moŽnost qýměny v co nejkratším termínu v pruběhu
préndnin, aby nebyl omezen chod školky v zéňi.

Usnesení 121912008
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo přijetí dotace ve výši
400 000,- Kč na výměnu oken v budově MŠ, která nám byla poskýnuta z rozpočtu JmK.

H: 1l pro 0 proti 0 zdržel se

Činnost obce ve svazcích, kterych je obec členem
Region Podluží _26.6.2008 se bude konat členská schůze RP, mohou se zúčastnit i občané.

DSo ČJ _ předmětem je vybudování sběrných dvoru azajištěnilikvidace odpadů v 18 obcích
jihov'ýchodní části Moravy. Členská schůze se bude konat 24. ěewnav Moravské Nové Vsi,
kde by se měl schválit závěreěný účet hospodaření a měli by byt přijati 2 novi členové
(Kobylí a Starovičky).

Další připomínky zastupitelů:
Kučera: Proč traktor parkuje na dvoře úřadu?
Starostka: Není možnost parkování na hasičce.
Kučera: Proč nebyl p. Haščíkové navezenmakadam?
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Starostka: Makadam byl navezen již dávno, ale p. Haščíkové se nelíbila kvalita.
Kučera: Zatlěstnartci posekali trávník ve Výmole, ale neuklidili posekanou trávu, proč?
Starostka: občané by si měli trávníky udržovat sami.
Kučera: Kdy bude ncad|o na křižovatce ul. Škohí a Pod Kostelem?
Starostka: Zrcad|oje objednáno a bude namontováno v nejbližších dnech.
Kučera: Proběhla už jednání s majiteli pozemků za měšťankou?
Starostka: S vlastníky pozemků jsme nejednali, čekáme na výsledky dodríní zastavovací
studie a podle toho se začne jednat s vlastníky a vykupovat pozemky.

Bod č. 8 - Připomínky občanů

Maděřičová: Informovala občany o jednání občanského sdružení _ dětské hřiště.
Tkáě: Měl dotaz ohledně prodeje pozemků za měšťankou.
Starostka: Vzniká studie pro přípravu projektu, pokud bude schválena,pak budou probíhat
jednaní o prodeji.
Benediktová: Se cítí ohrožena jako občan, útoky na její osobu.
Kučera: Je moŽnost výměny pozemků?
Starostka: Ano, je to možné, ve stejné kvalitě. Teď se jedná o omou půdu, cena 10,- Kě za
lm2. Musí se to zasíťovat (zqisti obec) a tím se pozemek zhodnotí.

Bod č. 9 _Závěr

Vedoucí uřadu Bc. Dvořáček přečetl usnesení Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves.
Starostka městyse Ing. Jana Krutáková poděkovala občanům a zastupitelůmza účast na
dnešním veřejném zasedéni.

9. veřejné zasedáni Zastupitelstva Městyse MoravskáNová Ves bylo ukoněeno v 19.22hod.

Ing. Jana Krutaková
starostka městyse

ověřovatelé:
/1 n/M/

František Baldrian
místostarosta

Ing. Alexandr Vališ

/f-l< /",.-
Ing. Igor Antal

Janulíková


